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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan kívánja a kormány megállítani a Péterfy 
Sándor utcai Kórház szolgáltatási színvonalának a csökkenését?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A „világszínvonalú egészségügyről” és a „zavartalan orvosi ellátásról” szóló központi tájékoztatók

ellenére a való életben egyre aggasztóbb híreket lehet hallani a magyar egészségügy, ezen belül

különösen  a  Budapest  VII.  és  VIII.  kerületében  található  Péterfy  Kórház-Rendelőintézet  és

Manninger Jenő Országos Traumatológiai Intézet állapotáról. 

A tavalyi év teljes március havában szükséges dolgozói létszámhiány miatt szünetelt a kórház akut

érsebészeti  ellátása,  majd kellő számú műtőssegéd híján már az esedékes műtéteket sem tudták

elvégezni.  Júniusban dr.  Tóth Gyula érsebész szakorvos elhalálozása miatt  a Péterfy érsebészeti

ügyeletet sem tudott már ellátni, ami kényszerűen az egész főváros ellátására is kihatással volt. Dr.

Tóth Gyula egyébként kiemelkedő szaktudással és lelkiismeretességgel, idején és erején felül látta

el a hozzá forduló betegeket – idő előtti eltávozásában alighanem a túlterheltségből adódó feszített

munkatempónak is szerepe volt. E tragikus haláleset azonban arra is rámutat: egy-egy szakorvos

kiesése jelenleg egész egészségügyi szakágakat, ellátási rendszereket dönthet romba fővárosi, vagy

akár országos szinten is.

Ugyan az érsebészeti ügyelet ősszel  hivatalosan helyreállt,  az idei év februárjában – orvoshiány

miatt  –  a  teljes  érsebészeti  ellátás  megszűnt  a  Péterfyben,  miközben  a  kórház  leterheltsége  és

adósságállománya egyre csak nő.

Tisztelt Miniszter Úr!



A fentiek alapján a következő kérdésekben kérem érdemi tájékoztatását:

- Hogyan kívánja a kormány megoldani a Péterfy Sándor utcai Kórház érsebészeti ügyeleti, akut

és krónikus ellátását?

- Hogyan kívánja a kormány megakadályozni a főváros érsebészeti ügyeleti, akut és krónikus

ellátásának a túlterhelődését?

Megtisztelő válaszát köszönöm!

Tisztelettel:

Dr. Oláh Lajos 
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